

الأعلان للمرة الأولى

م/ عقد حماية مبنى الوزارة k9 (للكلاب البوليسية)

رقم المناقصة : 2018 /7

أسلوب التعاقد : الأعلان عن مناقصة عامة

الكلفة التخمينية : 325,247,040 ثلاثمائة وخمسة وعشرون مليون ومائتان وسبعة واربعون ألف وأربعون دينار عراقي .

تعلن وزارة الخارجية لجمهورية العراق عن إجراء مناقصة لأبرام عقد حماية مبنى الوزارة k9 (للكلاب البوليسية) ، فعلى الراغبين بالاشتراك في المناقصة من أصحاب الشركات الرصينة في مجال توفير خدمة k9 (للكلاب البوليسية) مراجعة مقر الوزارة الكائن في بغداد / منطقة الصالحية للحصول على كافة مستندات ومتطلبات المناقصة مقابل مبلغ قدره ' (\$100) مائة دولار أمريكي غير قابلة للرد ويستثنى من دفع وثائق ومتطلبات المناقصة الشركات الأجنبية الرصينة عملاً بأحكام المادة (4/أولاً/ب) من تعليمات تنفيذ العقود الحكومية رقم (2) لسنة 2014.

على أن تُسلم العطاءات داخل مُغلف مُغلق ومختوم في العنوان (أعلاه) بموعد أقصاه في الساعة الثانية عشر ظهراً ليوم الأحد الموافق 2018/9/23 لقاء وصل يؤيد ذلك وبمدة نفاذية لا تقل عن (180) يوماً تبدأ من تاريخ غلق المناقصة ، على أن يُرفق مع العطاء التأمينات الأولية والبالغة (1%) من قيمة الكلفة التخمينية ، كما نُحيطكم علماً بأنه سيعقد مؤتمراً في مركز الوزارة في تمام الساعة الثانية عشر ظهراً ليوم الاثنين الموافق 2018/9/17 للأجابة على أسئله وأستفسارات الشركات المتقدمة ، وسيتم فتح العطاءات من قبل لجنة فتح العطاءات في ذات اليوم الخاص بغلق المناقصة، وسيُستبعد كل عطاء غير مستوفٍ للشروط الواردة في الأعلان وشروط وثائق المناقصة ، ويتحمل من ترسو عليه المناقصة أجور النشر والأعلان ، ولمزيد من المعلومات يمكن الأتصال عبر البريد الألكتروني : contract@mofa.iq أو زيارة الموقع الألكتروني للوزارة : www.mofa.iq

وزارة الخارجية

An Announcement for the 1st time

**Subject: A Contract on Protecting the Ministry's Building by Using K9
(Police Dogs)**

Tender No: 7/2018

Contracting Method: Announcement via Public Tender

Estimated Cost: (325.247.040) three hundred twenty five millions and two hundred forty seven thousand and forty Iraqi Dinars

The Ministry of Foreign Affairs of the Republic of Iraq announces a tender for concluding a contract on protecting the Ministry's Building by using K9 (Police Dogs). The owners of the reliable companies in the field of providing the K9 service (police dogs) are kindly requested to visit the ministry's headquarters situated in Baghdad/ Salhia area to obtain all the tender's documents and requirements for an amount of non refundable **(\$100)** one hundred American Dollars, but the reliable foreign companies are excepted from the payment of the tender's documents and requirements fees in accordance with the article (4/ First/ B) of the regulations for implementing government contracts no (2) of 2014.

The offers shall be delivered in closed and sealed envelopes at the aforementioned address not later than twelve o'clock pm on Sunday 23/9/2018 in exchange of a receipt certifying this delivery; the offers' validity shall not be less than (180) days starting from the tender's closing date conditioned that the offers shall be accompanied by the primary deposit of (1%) of the estimated cost amount. It is worth mentioning that a conference shall be held at the ministry's headquarter at twelve o'clock sharp pm on Monday 17/9/2018 to answer the questions and queries raised by the applicant companies.

The offers shall be opened by the tender opening committee on the same day of the tender's closing date. Any offer that doesn't meet the conditions mentioned in the announcement as well as the tender documents' conditions shall be excluded. The company that is awarded the tender shall bear the fees of the announcement publication. For

more information, kindly requested to contact the email:
contract@mofa.iq, or visit the ministry's website: www.mofa.iq .

The Foreign Ministry